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Minnesanteckningar Ungdomsrådet - Ny Skola i 
Bollebygd 

 

Information om ny skola i Bollebygd samt allaktivitetshall. 

DELTAGARE 

Ulf Rapp, Ingrid Anderén, Anna Lund, Magnus Widén, Robert 
Hagström, Johan Berntsson 

Emil Pihlman, Elias Wennerlund, Erik Verhagen, Emanuel Andreasson, 
Felicia Ahlgren 

 

ANTECKNINGAR/FRÅGOR 

 
o Finns det någon maxgräns för hur många som får plats i 

Bollebygdsskolan? 
▪ Nej det finns en skyldighet där Bollebygds kommun 

skall kunna ta hand om de skolbarn som bor i 
kommunen, man blir aldrig nekad plats i någon skola 
som boende i Bollebygds kommun.  

o Ny detaljplan behövs både i område 1 samt vid område 2 
”ängen”. Vid område 3 behöver ingen ny detaljplan skapas. 
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o Ungdomsrådets anteckningar gällande område 1 
▪ Fördelar 

• Det kräver inte att något på nuvarande 
skolområde rivs. 

• Inget krav gällande strandskydd 
• Finns mycket plats för yttergård 

▪ Nackdelar 
• Avståndet ses som en stor nackdel. Läget är det 

setts som viktigast av ungdomsrådet. 
o Samarbetsmöjligheterna försvåras av 

avståndet. 
• Den tekniska infrastrukturen saknas idag 
• Det är jordbruksmark, vilket ses som en nackdel 

o Definitionen av jordbruksmark är förändrad. 
Det pratas t.ex om brukningsvärd och ej 
brukningsvärd jordbruksmark. 

▪ Perspektivet som ungdomsrådet haft är förskola och 7-
9. 

o Det finns klassificeringar för jordbruksmark, det finns 
klassificeringar från 60-talet och det pratas om att det skall 
göras nya klassificeringar. 

o Mycket bostäder är planerade att byggas vid område 1. 
o Ungdomsrådets anteckningar gällande område 2-3 

▪ Ungdomsrådet föredrar att det byggs i område 2-3 på 
grund utav läget. 
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o Märkte ni av byggarbeten på skolområdet när ni gick på 
Bollebygdsskolan? – Ingrid Anderén 
▪ Ungdomsrådet såg det inte som något problem då 

byggarbetet var i avgränsat område och var inget som 
ungdomarna stördes utav alls. 

o Byggnation på område 2-3 behöver ske etappvis. Någonting 
nytt behöver byggas innan något rivs för att säkerställa att 
området kan husera alla skolbarn även under byggnation. 

o Hur ser ni på att skolan kan komma att husera upp emot 1100 
elever? – Anna Lund 
▪ Ungdomsrådet ser inget problem med detta alls då de 

föredrar en större skola.  
▪ Matsalen är väldigt viktig då den ej får vara för liten. 

Bollebygdskolan har idag en väldigt bra matsal med 
högt i tak. 

o Det är relevant för ungdomsrådet att det blir ett skolområde 
som huserar mycket skolbarn, det är klart att det finns en 
smärtgräns men att det blir en större skola med mycket 
skolbarn ses inte som något problem. 

o Har det varit en fördel eller nackdel att ha gått i en skola med 
så stor åldersskillnad på barnen i skolan då det funnits barn 
från F-9? 
▪ Det har inte någon gång setts som något problem. Barn 

och ungdomar umgås i regel med de som är i samma 
eller nära sin egna ålder. 
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o Man känner som elev en stolthet över en stor skola och blir 
imponerad över en större skolas lokaler. 

o Det ses som viktigt att skolans område ändå är uppdelat så 
att det inte finns områden där många elever samlas då det 
blir stökigt utan det är bra med egna ”privata” områden.  

o Behöver nuvarande parkeringsyta samt tillfart till/från ses 
över vid Bollebygdskolan? 
▪ Ja, oavsett lokalisering behöver detta ses över. Vi vill att 

det skall vara liv och rörelse i området och därför 
behöver detta ses över. 

o Befintlig idrottshall skall renoveras. 
 


